

Translated from the French

[Logo: **URSSAF** [Social Security contribution collection body]
In support of our social protection

URSSAF AQUITAINE
TSA 30014
93517 MONTREUIL CEDEX

IN BRUGES, on 12/01/2022

TO CONTACT US

E-mail: from your urssaf.fr space
Tel.: 3957

REFERENCES

Company ID 351667928
[SIREN] no.

SIMPLIFIED JOINT STOCK COMPANY [SAS] SELP
187 ALL DES PLAGNES
24340 MAREUIL EN PERIGORD

RE: Certificate of submission of social declarations and of payment of social levies and contributions.

Page 1/2

LEGAL FRAMEWORK

Article L. 243-15 of the Social Security Code.

Dear Madam, Dear Sir,

SECURITY CODE

7N8LIV8A92Y7N31

The authenticity and validity of this document can be verified at urssaf.fr/portail/home/utile-et-pratique/verification-attestation.html

I enclose your certificate of submission of the social declarations and of payment of social levies and contributions.

In your capacity as employer, this certificate is issued to you in respect of the places of business listed overleaf.

I would remind you that this document has been prepared on the basis of your declarations. It does not forejudge the accuracy of these declarations and does not constitute a waiver with regard to the collection of possible debts.

Your co-contractor must check the validity of this certificate and the details relating to the information it contains.

For any further information, please do not hesitate to contact our Urssaf advisers.

Sincerely,
The Director

[signature]

Henri LOURDE-ROCHEBLAVE

FE 2202063.3



TRADUTEC

30 bis, rue Émile Menier - 75116 PARIS
Téléphone : 01 45 53 23 13
Télécopieur : 01 45 53 34 19

[Logo: **URSSAF** [Social Security contribution collection body]
In support of our social protection

CERTIFICATE OF SUBMISSION OF SOCIAL DECLARATIONS AND OF PAYMENT OF SOCIAL LEVIES AND CONTRIBUTIONS

Article L. 243-15 of the Social Security Code.

2/2

SECURITY CODE

7N8LIV8A92Y7N31

The authenticity and validity of this document can be verified at urssaf.fr/portail/home/utile-et-pratique/verification-attestation.html

SIMPLIFIED JOINT STOCK COMPANY [SAS] SELP
187 ALL DES PLAGNES
24340 MAREUIL EN PERIGORD

In your capacity as employer, this certificate of submission of the declarations and of payment of the Social Security and family benefit levies, unemployment insurance levies and AGS [wage guarantee insurance] levies is issued to you:

- for a staff of 181 employees,
- for a total payroll of 803,954 euros,
- for the month of December 2021
- and with regard to the following place(s) of business:

PLACES OF BUSINESS CONCERNED	PLACE OF BUSINESS ID [SIRET] NUMBER
1 RUE DU GENERAL FOY 75008 PARIS 08	35166792800078
LES CHAUMES DE GRELET 16000 ANGOULEME RUE LOUIS PERGAUD	35166792800052
187 ALL DES PLAGNES 24340 MAREUIL EN PERIGORD	35166792800011

CERTIFICATE FROM THE COLLECTION UNION

This certificate does not forejudge the accuracy of the bases upon which it has been prepared, and does not constitute a waiver with regard to the collection of any disputed debts.

The undersigned Director certifies that with regard to the above-mentioned place(s) of business, the company is up-to-date with its obligations in terms of Social Security, family allowance, unemployment insurance, AGS contributions* and obligation to employ disabled workers** as at 31/12/2021.

**This certificate relates to the unemployment insurance levies and AGS levies owed with regard to the wages paid as of 1st January 2011. For periods prior to this date, it is necessary to contact Pôle Emploi [the unemployment benefits office].*

***This certificate pertains to contributions related to the obligation to employ disabled workers due for the periods of employment as from 1st January 2020 when your company is subject to it. For periods prior to this date, you should contact Agefiph.*

Signed in: BRUGES
on: 12/01/2022

The Director
or their delegatee

[signature]

Henri LOURDE-ROCHEBLAVE



URSSAF AQUITAINE
TSA 30014
93517 MONTREUIL CEDEX

A BRUGES, le 12/01/2022

POUR NOUS CONTACTER

Courriel: depuis votre espace [urssaf.fr](https://www.urssaf.fr)
Tel.: 3957

RÉFÉRENCES

N°SIREN 351667928

Page 1/2

CADRE LÉGAL

Article L.243-15 du code de la Sécurité sociale.

CODE DE SÉCURITÉ

7N8LIV8A92Y7N31

La vérification de l'authenticité et de la validité de ce document s'effectue sur [urssaf.fr/portail/home/utile-et-pratique/verification-attestation.html](https://www.urssaf.fr/portail/home/utile-et-pratique/verification-attestation.html)

SAS SELP
187 ALL DES PLAGNES
24340 MAREUIL EN PERIGORD

OBJET : Attestation de fourniture des déclarations sociales et paiement des cotisations et contributions sociales.

Madame, Monsieur,

Je vous adresse votre attestation de fourniture des déclarations sociales et de paiement des cotisations et contributions sociales.

En votre qualité d'employeur, cette attestation vous est délivrée pour les établissements dont la liste figure au verso.

J'attire votre attention sur le fait que ce document a été établi à partir de vos déclarations. Il ne préjuge pas de l'exactitude de ces déclarations et ne vaut pas renonciation au recouvrement d'éventuelles créances.

La validité de cette attestation et le détail des informations contenues doivent être contrôlés par votre cocontractant.

Pour tout renseignement complémentaire, n'hésitez pas à prendre contact avec nos conseillers Urssaf.

Cordialement,
Le Directeur



Henri LOURDE-ROCHEBLAVE

REC 22020633



CODE DE SÉCURITÉ

7N8LIV8A92Y7N31

La vérification de l'authenticité et de la validité de ce document s'effectue sur urssaf.fr/portail/home/utile-et-pratique/verification-attestation.html

**SAS SELP
187 ALL DES PLAGNES
24340 MAREUIL EN PERIGORD**

En votre qualité d'employeur, la présente attestation de fourniture des déclarations et de paiement des cotisations de Sécurité sociale et d'allocations familiales, de contributions d'assurance chômage et de cotisations AGS, vous est délivrée :

- pour un effectif de 181 salariés,
- pour une masse salariale de 803954 euros,
- au titre du mois de décembre 2021,
- et au titre du (des) établissement(s) suivant(s) :

ÉTABLISSEMENTS CONCERNÉS		NUMÉRO SIRET
1 RUE DU GENERAL FOY	75008 PARIS 08	35166792800078
LES CHAUMES DE GRELET RUE LOUIS PERGAUD	16000 ANGOULEME	35166792800052
187 ALL DES PLAGNES	24340 MAREUIL EN PERIGORD	35166792800011

ATTESTATION DE L'UNION DE RECouvreMENT

La présente attestation ne préjuge pas de l'exactitude des bases sur lesquelles elle a été établie et ne vaut pas renonciation au recouvrement des éventuelles créances contestées.

Le Directeur soussigné certifie qu'au titre du (des) établissement(s) ci-dessus désigné(s), l'entreprise est à jour de ses obligations en matière de cotisations de Sécurité sociale et d'allocations familiales, de contributions d'assurance chômage, de cotisations AGS*, et d'obligation d'emploi des travailleurs handicapés** à la date du 31/12/2021.

Fait à : BRUGES
le : 12/01/2022

Le Directeur
ou son délégué



Henri LOURDE-ROCHEBLAVE



* Cette attestation concerne les contributions d'assurance chômage et cotisations AGS dues au titre des rémunérations versées à compter du 1er janvier 2011. Pour les périodes antérieures à cette date, il convient de se rapprocher de Pôle Emploi.

** Cette attestation concerne les contributions liées à l'obligation d'emploi des travailleurs handicapés dues au titre des périodes d'emploi à compter du 1er janvier 2020 lorsque votre entreprise y est assujettie. Pour les périodes antérieures à cette date, il convient de se rapprocher de l'Agefiph.